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Bestyrelsesmøde i Den Jyske Kunstfond 
d. 21. maj 2019 
Kl. 10 - 15 
TeaterHotellet.dk, Søndergade 22, 8700 Horsens 

 
 

REFERAT 
 

Mødedeltagere 
Bestyrelsen for Den Jyske Kunstfond: Frank Panduro (formand), Marianne Kalb og Lars Sennels. 
Slots- og Kulturstyrelsen: Sabrina Højbjerg (referent). 
 
 
 
Dagsorden 
 
1. Velkomst ved formand Frank Panduro 
 
2. Godkendelse af dagsorden 
                                                                                                             
3. Økonomi  
 
4. Oplæg fra styrelsen (hvordan håndterer vi pressen, gavepolitik, ændringer i projekter og        

reviderede budgetter)                                                                                  
 
5. Gennemgang af kriterier                                                                                     
                                                                                 
 
6. Evt. 
 
 
 
Referat 
 
1. Velkomst ved formand Frank Panduro 

- Formanden bød velkommen. 

 
2. Godkendelse af dagsorden 

- Dagsordenen blev godkendt uden kommentarer. 
 

3. Økonomi 
- Bestyrelsen blev orienteret om den økonomiske ramme for Den Jyske Kunstfond. 

 
4. Oplæg fra styrelsen (hvordan håndterer vi pressen, gavepolitik og reviderede budgetter) 



Statens Kunstfond, H.C. Andersens Boulevard 2, DK-1553 Købehavn V, Tlf. +45 33 95 42 00, post@slks.dk 

 

- Bestyrelsen orienterede sig i notat om gode råd til at håndtere pressen og notat om gave-
politik i den offentlige forvaltning. Sluttelig blev kravet om reviderede budgetter diskuteret. 
Bestyrelsen valgte at afskaffe kravet om at indhente reviderede budgetter fra ansøgere 
der ikke har fået fuldt tilsagn.  

 
5. Gennemgang af kriterier 

- Bestyrelsen gennemgik kriterierne og besluttede at lave visse justeringer i ansøgningsvej-
ledningen (se vedlagte bilag). Blandt andet blevet ordet lokal medfinansiering rettet til 
yderligere finansiering. 
 

6. Evt. 
- Bestyrelsen ønsker at afholde mindst et årlig fællesmøde med Øernes Kunstfond.  
- Derudover blev det besluttet at næste møde afholdes i Tønder. 

 
 
 
Sabrina Højbjerg 

 


